
Aan het college van B&W, gemeente Haarlem

Haarlem, 26 juni 2008

Betreft: Schriftelijke vragen fractie SP ex art. 38 RvO inzake de plaatsing van tijdelijke
fietsenrekken op het Stationsplein

Geacht college,

Op maandag 23 juli jongstleden vond een informatiebijeenkomst plaats over de herinrichting van
het Stationsplein. Hier werd onder meer nieuwe informatie vrijgegeven over tijdelijkefietsenrekken 
die rond het station geplaatst zullen worden om te voorkomen dat gedurende de bouw een nog veel
groterefietsenchaos ontstaat dan nu al het geval is. 

Volgens de woordvoerder van de gemeente zal het totaal aantalfietsenplaatsen tot de oplevering van 
het Stationsplein kleiner zijn dan het aantalfietsenplaatsen dat nu beschikbaar is. Tijdens de 
behandeling vande Kadernota in 2007 is echter de motie “Weg met defietsenchaos station, nu”
aangenomen, die ten doel had defietsenchaos op korte termijn op te lossen dan wel te verzachten.

Wij realiseren ons dat het wellicht fysiek onmogelijk is om te zorgen voor nog méérfietsenplaatsen 
tijdens de bouw; dat in acht hebbende stellen wij u de volgende vragen:

1. Hoeveel fietsplaatsen zijn er nu in totaal;

2. Hoeveel tijdelijkefietsplaatsen worden er gerealiseerd?

3. Wanneer worden de tijdelijkefietsplaatsen gerealiseerd? Wordt dit gedaan vóórdat de
bestaande fietsplaatsen worden verwijderd?

4. Hoeveel van de huidigefietsplaatsen blijven tijdens de bouw van het stationsplein 
beschikbaar? Blijven deze gedurende de volledige bouwperiode beschikbaar?

5. Verwacht het college dat naar de huidige plannen defietsenchaos rond het station zal 
toenemen, dan wel afnemen?

6. Is het, indien het aantalfietsplaatsen tot de oplevering inderdaad tijdelijk afneemt, mogelijk 
om nog meer dubbellaagsfietsenrekken te plaatsen?

7. Is het college bereid reeds nu, voor de aanvang van de bouwwerkzaamheden, uitvoering te
geven aan de motie Weg met defietsenchaos station, nu, aangenomen tijdens de behandeling
van de Kadernota 2007?

Namens de SP-fractie,

Pieter-Anne Wever




